
 
 Noteringar från stormöte  

Datum: 2024-08-21 kl 18.00 – Fagersta MKs klubblokal  

 
1. Ordförande hälsar välkomna 
2. Genomgång av kvällens agenda. Inga punkter tillkom. 
3. Deltagarlistan skickas runt. Vi var 28 medlemmar på mötet. 
4. Verksamhetsplanen för 2024 – Vi gick igenom planen tillsammans och vi 

konstaterade att vi följer den men med olika resultat.   
5. Valberedningen arbetar med omval/nyval på styrelsemedlemmar inför årsmötet. 

Intresserade anmäler sig till Niklas Mårtensson. 
6. Måndagar – öppet hus på klubben – Vi upprättade nedan lista t o m november. 
7. Finns det punkter att kommentera från föregående stormöte? 21 mars 2024. Vi 

gick igenom noteringarna men inga speciella kommentarer gjordes. 
8. Utbildningsansvarig Johan A informerade om vår utbildningsplattform som finns 

tillgänglig on-line. Johan hjälper gärna intresserade igång. Vi har också fått 
förfrågan från några stycken om utbildning av förare/co-driver och kartläsare. 
Johan jobbar på att få till en utbildning samt att själv kunna hålla i utbildningar. 

9. Vad ska vi köra för tävling 2025? Rally-SM, Svenska Cupen?  
Tävlingsledningen i årets Nattkrök föreslog att efter tävlingen den 6-7 september 
gör vi en utvärdering som innehåller ekonomi, domarrapport, enkätsvar samt hur 
vi som klubb lyckades genomföra arrangemanget: Därefter tar vi beslutet: Ska vi 
köra tävling nästa år? I så fall – vilka cuper vill vi bjuda in? Föregående stormöte 
önskade att vi kör SRC 2025. Mötet beslutade att göra enligt tävlingsledningens 
förslag.  

10. Nattkröken 6-7 sept 
Kort info från tävlingsledningen och i stort sett är allt under kontroll men mycket 
arbete återstår. Vi behöver hjälp efter tävlingen på vissa sträckor att plocka hem 
material. Funktionärerna på sträckan plockar ihop allt material som använts vid 
resp plats och lägger det i en hög vid vägkanten.  
SS1 – Sträckchef Otto: Hugo + släkt och vänner  
SS2 – Rolf Ekman tar efterarbetet själv med sin sträckpersonal 
SS3 – Tommy Vikström kontaktar sträckchefen Martin L om behov finns att rensa 
sträckan efter tävlingen.  (Ex vis ta bort duk vid stallet i Spjutsmo) 
SS4 – Bärkes sträcka - Joakim Filipsson tar efterarbetet med sin sträckpersonal 
SS5 – Ludvikas sträcka/Mats Graaf - Miken, Mats, Camilla och Ronny. (Ta bort bl a 
soptunnor, flera täckdukar, containers etc. 



11. Övriga frågor 
A – Punkten kvarstår: Att arrangera Öppet Hus på klubben, köra på vår 
träningssträcka samt visa upp bilar etc. (OBS - Vi måste förnya vårt tillstånd för 
träningssträcka eftersom det tidigare tillståndet har gått ut.) 
B – Ska vi beställa FMK-tröjor? Intresserade noterar sig på listan som ligger på 
klubben. Tröjorna kommer att kosta ca 100-150,-/styck. Listan dras in den 30 sept. 
C – Årsmötet blir söndagen den 24 november 2024 

 
 
Vem öppnar och stänger på måndagkvällarna?  
26 aug - Miken 
2 sept – Ann S 
9 sept – Rullarn 
16 sept – Hugo C 
23 sept – Ingvar K 
30 sept – Staffan L 
7 okt – Mats L 
14 okt – Börje B 
21 okt – Jappe P 
28 okt – Palmér 
4 nov – Timo Y 
11 nov – Putte J 
18 nov – Rullarn 
25 nov – Camilla E 
 
Vid pennan/ Ann Svensson 
2024-08-21 


